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Dr. Szili Katalin Asszony
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§ (2) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánunk feltenni
Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz

„Hogyan kíván érvényt szerezni a jogszabályoknak és a bírósági ítéleteknek?"
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérdésünk indokai a következők : Az állattenyésztésről szóló 1993 . évi CXIV. Sz. törvény előírja,
hogy a közokiratnak minősülő törzskönyvek vezetését elismert tenyésztő szervezet végezhet .
Tenyészállat kiállítást, teljesítmény vizsgálatot is csak ilyen szervezet végezhet, illetőleg folytathat .
Mint Ön előtt is ismert a 64/1998 . (XII. 3) sz. FVM rendelet alapján a Magyar Ebtenyésztők
Országos Egyesület nem ilyen szervezet . Ezt erősítette meg a Legfelsőbb Bíróság Kvf.
IV.37.370/2006 . sz. végzése is. Ezzel szemben most már egy évtizede a minisztérium nem tud
érvényt szerezni a törvényességnek . A MEOE kiállításokat és versenyeket szervez, a magyar kutya
tulajdonosok, és külföldi vásárlók tízezreit téveszti meg, akik az általa kiállított származási lapok
alapján vásárolnak kutyákat, még akkor is, ha az általa kiállított származási lapra rávezeti ugyan,
hogy államilag nem elismert, de az évtizedes monopóliuma és a mai, jogszabály ellenesen nagy
publicitás mellett végzett tevékenysége nagyon sok kutyavásárlót megtéveszt . Érthetetlen, hogy a
minisztérium szó nélkül hagyta, hogy a MEOE együttműködési megállapodást kössön a Magyar
Állatorvosi kamarával, amelynek eredményeként, az állatorvosok sokasága a MEOE által kiállított
dokumentum alapján ránézésre állapítja meg az ebek fajtatisztaságát . El lehet képzelni, hogy annak
milyen hatása van a kutyatenyésztésre . Rendezetlen maradt jogszabályok szerinti magyar képviselet
az illetékes nemzetközi szervezeteknél is .

Tisztelt Miniszter úr!

Tisztában vagyunk vele, hogy a helyzet nem egyszerű . A kutyatartásban, a minősítésben, a
kereskedelemben komoly üzleti érdekek vannak . Ugyanakkor elfogadhatatlannak tartjuk, hogy a
magyar kinológia, a valódi szakmai munka áldozatul essen ezen érdekeknek különösen tekintettel
arra, hogy a jogszabályok lényegében tíz éve világos helyzetet teremtettek, amelyet a Legfelsőbb
Bíróság döntése megerősített . Úgy véljük, hogy következetes magatartással a törvényes rend szigorú
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érvényesítésével, a hivatali apparátusok kényelmessége esetenként elfogultsága felszámolásával
rendet lehet és kell teremteni .

Tisztelettel várjuk válaszát!

MSZP országgyűlési képviselő

Herbály Imre

MSZP országgyűlési képviselő
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